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26/18   

REFERERTE JOURNALPOSTER TIL FORMANNSKAPET 11.06.2018  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 
Referatene tas til orientering. 

 

BEHANDLING: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

Referatene tas til orientering. 

 

 

27/18   

ÅRSREGNSKAP OG ÅRSMELDING 2017 RØMSKOG KOMMUNE  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Rømskog kommunes årsregnskap og årsmelding for 2017 godkjennes. 

2. Regnskapet for 2017 er gjort opp med udisponert regnskapsmessig mindreforbruk drift 

kr 4 648 539,45 som avsettes på generelt disposisjonsfond (25699020) og udisponert 

resultat investering kr 579 270 som avsettes på ubundet investeringsfond (25300000). 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende endringsforslag fra Gudbrand Kvaal (Sp): 

Årsmelding 2017 tas til orientering. 

Administrasjonen bes vise detaljene i balansen og status for posten tomtegrunn. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Det ble fremsatt følgende felles tilleggsforslag: 

Formannskapet tar Brukerrådets innstilling til orientering og ber administrasjonen vurderer den 

i forbindelse med budsjett for 2019. 

Enstemmig vedtatt. 

FORMANNSKAPETS INNSTILLING: 

1. Rømskog kommunes årsregnskap godkjennes og årsmelding for 2017 tas til 

orientering. 

2. Regnskapet for 2017 er gjort opp med udisponert regnskapsmessig mindreforbruk drift 

kr 4 648 539,45 som avsettes på generelt disposisjonsfond (25699020) og udisponert 

resultat investering kr 579 270 som avsettes på ubundet investeringsfond (25300000). 

3. Administrasjonen bes vise detaljene i balansen og status for posten tomtegrunn. 

4. Formannskapet tar Brukerrådets innstilling til orientering og ber administrasjonen 

vurderer den i forbindelse med budsjett for 2019. 

28/18   

1.TERTIALRAPPORT 2018 RØMSKOG KOMMUNE  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Tertialrapport for 1.tertial 2018 tas til orientering.  

 

BEHANDLING: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
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FORMANNSKAPETS INNSTILLING: 

Tertialrapport for 1.tertial 2018 tas til orientering.  

 

 

 

29/18   

SØKNAD OM PERMISJON FRA POLITISKE VERV  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Ann-Mari Bakketun gis fritak fra sitt verv som medlem i Utvalg for Oppvekst- og 

Omsorg fra 21.6.18-31.8.19. 

2. Som nytt medlem fra 21.6.18 – 31.8.19 velges……………. 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende forslag fra Randi Dalheim (Sp): 

1. Som nytt medlem fra 21.6.18 – 31.8.19 velges Sylvia Simonsen. 

Enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS INNSTILLING: 

1. Ann-Mari Bakketun gis fritak fra sitt verv som medlem i Utvalg for Oppvekst- og 

Omsorg fra 21.6.18-31.8.19. 

2. Som nytt medlem fra 21.6.18 – 31.8.19 velges Sylvia Simonsen. 

 

 

30/18   

VALG AV REPRESENTANTER TIL REGIONALPARK HALDENKANALEN  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

1. Til Regionalpark Haldenkanalens råd oppnevnes følgende: 

Medlem: 

Vara: 

2. Til Regionalpark Haldenkanalens styre foreslås følgende: 

Medlem: 

Vara: 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt følgende fellesforslag: 

1. Til Regionalpark Haldenkanalens råd innstilles følgende: 

Medlem: May Therese Kilde 

Vara:      Roar Høisveen (forespørres) 

2. Til Regionalpark Haldenkanalens styre forespørres følgende: 

Medlem: Rita Berget Lindblad  

Vara:       Nils Nilssen 

Enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS INNSTILLING: 

1. Til Regionalpark Haldenkanalens råd innstilles følgende: 

Medlem: May Therese Kilde 
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Vara:      Roar Høisveen (forespørres) 

2. Til Regionalpark Haldenkanalens styre forespørres følgende: 

Medlem: Rita Berget Lindblad  

Vara:       Nils Nilssen 

 

 

31/18   

HØRINGSUTTALELSE REGIONAL TRANSPORTPLANS HANDLINGSPROGRAM 

2019-2022  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING: 

Rømskog kommune mener Fv 21 må utbedres med økt bæreevne, bedre dekke, og utbedring 

av veitraseen som sikrer en akseptabel trafikkavvikling. I tillegg bør det foretas en fortsatt 

satsing på tilrettelegging for turister i form av rasteplasser og utsiktsrydding.  

Vår region har vært forsømt i forhold til tilsvarende regioner, og det er behov for å ta igjen 

dette. For at få en effektiv og attraktiv transportkorridor langs svenskegrensen, og dermed et 

grunnlag for utvikling av næring og bosetting.  

Veieier må bestille en veinettplan fra Statens Vegvesen for fv. 21. 

 

BEHANDLING: 
Det ble fremsatt forslag fra Gudbrand Kvaal (Sp) om å innarbeide et avsnitt om at utbedring av 

fv 21 er viktig for å forebygge trafikkulykker. 

 

Rådmannens innstilling og endringsforslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

FORMANNSKAPETS VEDTAK: 

 

Rømskog kommune mener Fv 21 må utbedres med økt bæreevne, bedre dekke, og utbedring 

av veitraseen som sikrer en akseptabel trafikkavvikling. I tillegg bør det foretas en fortsatt 

satsing på tilrettelegging for turister i form av rasteplasser og utsiktsrydding.  

Vår region har vært forsømt i forhold til tilsvarende regioner, og det er behov for å ta igjen 

dette. For at få en effektiv og attraktiv transportkorridor langs svenskegrensen, og dermed et 

grunnlag for utvikling av næring og bosetting.  

Veieier må bestille en veinettplan fra Statens Vegvesen for fv. 21. 

 

 

32/18   

EVENTUELT  

Informasjon fra rådmannen: 

Ballbingen: Det er innkommet to naboklager før byggesak er nabovarslet 

Lønnsoppgjøret: Økonomisk ramme 3,8 %, ingen midler til lokale forhandlinger. 

Prosjektmidler fra fylkeskommunen er søkt til næringsutvikling 

Midler til wifi er søkt fra EU 

Kommuneproposisjonen 2019: Realvekst 0,7-0,9% 

      Lokal forskrift om renovasjonsgebyrer 
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